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KRF
Kommunala Rådet för Funktionsnedsatta

Tid och plats: Klockan 1 3.15-16.00, Tivoliparken

Kommunala rådet för funktionsnedsatta
Ledamöter
Lena Evergren
Knut Thorstensson
Marie-Louise Evergren
Kalle Johnson
RogerBrolin
Gert-Inge Svensson
Mikael Andreasson

Övriga närvarande
Marianne Eriksson(S). ordförande
Caroline Hedenström (M), vice ordförande
Anna-Kerstin La rsson. KS
Sten-Olof Häll, Planeringsingenjör C4-teknik
Mårten Svensson, Projektledare
Ossi TauriainenrScenchef

Juste ra re: Kalle Johnson

Paragrafer som protokollet omfattar: $$ 25-30

Underskrifter

$.k,#Sekreterare Alexandra Vinkvist

Ordförande Marianne Eriksson
\

.hsterare Kalle.Johnson.
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$ 25 Mötets öppnande

$ 26 Val av justerare

Till justerare väljs Kalle Johnson

Informationen tas till protokollet

$ 27 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns

Information tas till protokollet

$ 28 Föregående protokoll

Inga synpunkter finns på föregående protokoll

Informationen tas till protokollet

$ 29 StudiebesökiTivoliparken

Rådets mötdvai'förlagt till Tivolijiarken'där Steril:Olof Häll:'C4:teknili:Qisäiden ti9:
byggda scenen som stått klar sedan 31 maj i år. Ny teknik och fler bänkar framför
scenen underlättar vid framträdanden. l år har mellan 35-45 framträdanden gjorts på
scenen. Rådet:fiQls.gQ.rundv3;ndrhg.bakoiD.scenen men.fick.OGksåprovapå.Hllgäng:
ligheten på scenen. Rådet var överens om att tillgängligheten är god.

$ 30 0vrigt

Rådet vill bjuda in representanter från ABK och önskar mer information om hur till-
gänglighetsguiden fortskrider. Sten-Olof Häll informerade om att kommunen under
hösten 201 8 kommer att rätta till de fel som uppstått vid stenläggning av Västra
Storgatan för att öka tillgängligheten.
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Det finns också en önskan om att bjuda in trafikpolisen till ett av rådets sammanträ-
den.


